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STYRELSEPROTKOLL 

 

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-02-16, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande: Thomas Olsson, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Lars-Erik 

Göransson, Per Forsberg samt Mikael Eriksson 

Från valberedningen: Kent Hjul och Thomas Bertilsson   

 

Ej närvarande: Jonas Vestberg, Christer Rådström, Jonas Hellsing 

 

1.  Mötesordförande Thomas Olsson hälsade välkommen och öppnade mötet  

 

2.  Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist 

 

3.  Dagordningen ändrades så att valberedningen får ordet som pkt 4 

 

4. Valberedningens förslag 

Valberedningen presenterade sitt arbete och sitt förslag på de olika       

befattningshavarna. Detta förslag tas med till årsmötet. 

Valberedningens arbete har gått bra frånsett att rollen som kassör fortfarande är 

vakant. 

Vissa befattningar tas bort ur valberedningens arbete och därmed även som ett 

årsmötesbeslut. Dessa roller besätts i konstituerande mötet av styrelsen, ex.vis 

ordförande jaktskytteavdelningen, småviltavdelningen och rovdjursansvarig. 

Årsmötesbeslutet avser ledamöter till styrelsen. 

Fråga som togs upp av valberedningen var om det är nödvändigt att klubben har 

banchefer för respektive skjutbana. Jaktskytteavdelningens ordförande Allan 

Myrtenkvist svarade att, ja så är fallet med hänsyn till aktuellt regelverk och de 

arbetsuppgifter som åligger en banchef. 

En arbetsbeskrivning för befattningen banchef samt ammunitionsförvaltare tas fram, 

ansv Juhani.    

       

5. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
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6. Ekonomi/Kassörsrollen/Bokföring 

Klubbens ekonomi fortsatt god trots att det tär på kassan då vi bara har utgifter fram    

tills att medlemsintäkterna börjar komma in. Preliminärt resultat visar på ett litet 

överskott och klubbens intention är att bibehålla samma medlemsavgifter som 

tidigare om inget oförutsett inträffar med ex.vis arrenden. 

Arvoden och reseräkningar betalas ut nu i Februari innan brytningen för 

räkenskapsåret sista Februari.   

 

7.  Medlemsfrågor 

Styrelsen har svarat den medlem där vi hade en brevkorrespondens ang uppförande 

och jaktetik. Styrelsen har beslutat att ge medlemmen en skriftlig varning med risk 

för uppsägning om det dåliga uppförande fortskrider. 

Vi har en handfull uppsägningar i Småviltlaget men nya intressenter står på kö. Vi 

kommer att annonsera i Svensk Jakt, Jaktjournalen samt Jaktrapport på samma sätt 

som i fjol. Annonsen sätts ut på annonstorget i Februari månad. 

Medlemslistor för revidering kommer att skickas ut till älgjaktlagen innan Februari 

månads utgång. 

Årsmötet är preliminärt satt till 25/4 kl 19.00. Vi kommer på mötet att bl.a ta 

ställning till förslaget om Digitalt bokningssystem som kommer att vara en stor fråga 

för oss och som kräver bra presentationsmöjligheter varför valet blir att hålla mötet i 

Folkets Hus Hällefors.    

 

8.  Gästjakt/Gästkort 

Ett förslag på ändrad text i bestämmelsen F Gästjakt presenterades och godtogs med 

reservation för några ändringar. Tanken är att gästkort endast skall betalas med 

Swish och där vi kräver en del uppgifter från inbjudare och jaktgästen. 

Juhani ändrar texten och ser över gästkortets layout på hemsidan. 

En idé på hur vi skall kunna ha uppföljning på gästjakten presenterades och detta 

kan ligga till grund för fortsatt utveckling och beslut om hur vi internt i styrelsen 

hanterar gästjakten.  

  

9.   Digitala Bokningssystemet 

Jaktåret närmar sig sitt slut och arbetsgruppen har beslutat att stänga ned 

bokningssystemet den sista Februari. Efter den sista Februari måste bokningar ske 

på ”gammalt” sätt dvs per telefon till ansvarig småviltjaktledare. 

Efter stängningen kommer arbetsgruppen att kalla de småviltansvarige som provat 

systemet till ett möte för att utbyta erfarenheter och diskutera 

förbättringar/ändringar. 

EasyHunt har köpts upp av Garmin och vi vet inte i dagsläget om detta påverkar 

vårt pågående projekt. Kostnaden för att införliva systemet i klubben måste 

redovisas av arbetsgruppen för årsmötesstämman.  

Informationsbrev om systemet skall bifogas kallelsen till årsmötet, detta tas fram av 

arbetsgruppen.  
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10.   Jaktskytteavdelningen 

Yrkesskolan i Ludvika/Grängesberg som skulle ta fram en ny bod till skjutbanan i 

Fredriksberg har aviserat att pga Coronapandemin så har leveranstiden av boden 

skjutits till 2023. Vi tittar på möjlighet att lösa bodfrågan kortsiktigt för detta år 

genom att ex.vis hyra en bod eller liknande. Juhani och Allan jobbar på med detta.  

Föreslogs att kontanthanteringen vid skjutbanorna tas bort och att inköp av 

ammunition betalas med Swish, beslut tas innan säsongen startar.   

 

11.  Småviltavdelningen 

Jonas Vestberg deltog inte på mötet men statistik och annan information finns på 

hemsidan som vanligt. Mer information om stundande Lodjursjakt kommer från 

avdelningen inom kort.  

 

12. IT, facebook och hemsida 

Vi har erbjudits en uppdatering av vår hemsida, modernare och mer lättarbetad till 

samma kostnad. Erbjudandet har förkastats då det inte passade oss och Allan 

fortsätter med andra leverantörer för att finna en bra lösning för oss. 

 

13. Rovdjur 

Vargjakten på klubbens marker i det så kallade Immenreviret har avslutats. 

Samtliga sex vargar har skjutits. 

 

14. Övrigt 

Inget att rapportera 

       

15. Tid för nästa möte 

      Nästa styrelsemöte Måndagen den 14/3 2022 kl 18.00. Plats Folkets Hus Hällefors. 

      Extra styrelsemöte med anledning av årsmötet planerat till Torsdagen den 7/4  

      kl 18.00 Folkets Hus Hällefors. 

     Årsmöte preliminärt Måndagen den 25/4 kl 19.00 i Folkets Hus Hällefors. Styrelsen 

     samlas kl 17.00 

 

16. Mötets avslutning 

      Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

  

    

-----------------------------------               ------------------------------------------ 

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Thomas Olsson mötesordförande 

 

 

----------------------------------- 

Allan Myrtenkvist justerare 

 


